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Zápisnica č.4/2015 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 20.3.2015 
 

 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny ,  

 

Program : 
1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Schválenie kúpy motorového vozidla  pre dopravu  hasičov 

3. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci Gánovce za rok 2014 

4. Schválenie požiadavky pre FK Gánovce na rok 2015 

5. Štatút obce Gánovce 

6. Schválenie Rokovacieho poriadku OcZ 

7. Zásady odmeňovania poslancov OcZ 

8. Výber zariadenia pre  detské  ihrisko  

9. Diskusia a rôzne 

10. Schválenie uznesenia 

11. Záver 

 
 

Rokovanie : 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Skonštatovala, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Privítala prítomných , predniesla 

program zasadnutia a požiadala o jeho schválenie. 

 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne schvaľuje program zasadnutia . 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 2/ 

Bola prerokovaná možná kúpa motorového vozidla Wollksvagen 9 miestny na prepravu 

hasičov. Cena do 5 tis. € z Nitry. 

Podnety a návrhy OcZ : 
Poslanec Šebest podal návrh na prehodnotenie kúpy motorového vozidla z dôvodu, že je tu ešte jedna 

ponuka p. Igora Dzivého  o zaobstaraní 9 miestného  Wolksvagenu  8-9 ročného s cenou do 7000,00€, 

na naftu z dovozu,  s kompletnými dokladmi a všetkými úkonmi – prihlásenie, kontroly, splňajúce 

všetky požiadavky na prepravu hasičov. 

Rozhodnutie OcZ:   

OcZ  jednomyseľne schvaľuje : 

- zámer zakúpiť 9 miestné  motorové vozidlo  na základe ponuky p. Igora Dzivého  

- maximálnu cenu  do 7000,00€ 

- komisiu na posúdenie stavu kupovaného motorového vozidla v zložení: Ján Šebest, Ján Kic, 

Karol Piovarcsy, Martin Lajoš a Peter Šandor. 
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Hlasovali  : Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, 

MUDr. Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 
Zdržal sa : 0 
Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

K bodu 3) 
Bola prerokovaná Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci Gánovce za rok 2014 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

 

Bez výhrad a pripomienok. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie správu na vedomie. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

K bodu 4) 
Starostka predložila OcZ na schválenie požiadavky pre FK Gánovce  vo výške 3000 € : 

1200,00€ na zaplatenia rozhodcov PFZ , 600,00 € na poplatky PFZ,SFZ, 1200,00 € na športové 

potreby  a 500,00 € na dopravu hráčov. 

 

Podnety a pripomienky poslancov : 

Jedná sa o prostriedky z verejných zdrojov treba dodržať presnú špecifikáciu a účel. Nesmú sa 

použiť na sankčné poplatky . Myšlienku podpory  predniesol p. Michal Materný  s tým,že 

privítali by väčší záujem o futbal zo strany Gánovčanov, hlavne mladých. To podporili aj 

poslanci OcZ  a ak sa má podporovať futbal v obci formou dotácie,  tak občanov našej obce. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre FK 1200,00€ na zaplatenia rozhodcov PFZ , 600,00 € 

na poplatky PFZ,SFZ s výnimkou sankcií , 1200,00 € na športové poteby , 500,00 € na dopravu 

hráčov. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ľubomír Fedák, MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa : Šebest 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

K bodu 5/ 

Bol predložený pracovný  „Štatút obce Gánovce“, materiál  bol zaslaný poslancom OcZ ,má 

informatívny charakter. Zaslaný bol všetkým poslancom spolu s pozvánkou. 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Materiál je obšírny, z dôvodu zmien v legislatíve v uplynulom období je potrebné ho celý 

prepracovať, OcZ navrhuje presunúť do budúceho zastupiteľstva. 
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Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyselne presúva materiál „Štatút obce Gánovce“ na zasadnutie v mesiaci apríl 2015, 

prípadné pripomienky a návrhy  predložiť v písomnej forme . 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

K bodu 6/ 

Bol predložený na prehodnotenie  materiál „ Rokovací poriadok OcZ v Gánovciach“. 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Poslankyňa   Mgr. Suchanovská navrhla,  aby materiál „Rokovací poriadok OcZ 

v Gánovciach“  bol preložený do budúceho zasadnutia OcZ.  

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyselne presúva presun materiál „Rokovací poriadok OcZ v Gánovciach“ na 

zasadnutie v mesiaci apríl 2015, prípadné pripomienky a návrhy  predložiť v písomnej forme . 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie jednomyseľne  prijaté. 
 

K bodu 7)  

Bol predložený návrh   internej smernice „Zásady odmeňovania poslancov OcZ“ 

 

Rozhodnutie OcZ :  

Poslanci OcZ   sa jednomyseľne uzniesli na tomto znení  internej smernice „Zásady 

odmeňovania poslancov OcZ“. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie jednomyseľne  prijaté. 

 

K bodu 8) 

Starostka obce predložila niektoré návrhy na vybavenie  detského ihriska,  navrhla vytvoriť 

komisiu na výber zariadenia pre detské ihriská. 

 

Rozhodnutie OcZ.: 

OcZ jednomyseľne schvaľuje komisiu na výber vybavenia detského ihriska v tomto zložení: 

Mgr. A.Suchanovská, RNDr. Karol Piovarcsy, Mgr. Mária Kormaníková, Katarína 

Gavalierová, Michal Smetana a starostka. 
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Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie jednomyselne prijaté.  

 

K bodu 9) 

Diskusia a rôzne:  

1. Poslanec RNDr. Piovarcsy informoval o tom, že riaditeľka Podtatranského múzea 

v Poprade ponúkla možnosť na 2 ročné prenechanie exponátov z Gánovskej expozície 

v Podtatranskom múzeu v Poprade z dôvodu rekonštrukcie Múzea. Zbierka by sa 

mohla umiestniť na chodbách OcÚ,  prípadne niektoré kusy zo zbierky aj 

v upravených priestoroch suterénu MŠ. 

2. Poslankyňa Mgr. Suchanovská požiadala o zaslanie výzvy p. Svitaňovej na opravu 

oplotenia areálu Potravín z dôvodu, že po záverečnej je vo dvore pustený pes, pletivo 

je poškodené a môže dôjsť k nejakému incidentu . 

3. Poslanec Šandor požiadal o opravu obecného  rozhlasu, pri Ing. Červeňovi RD č.401 

je pokazený rozhlas, navrhuje na zlepšenie  pridať ešte jeden rozhlas na tejto ulici. 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ berie informácie a  požiadavky poslancov RNDr. Piovarcsyho, Mgr. Suchanovskej 

a Šandora na vedomie. 

Hlasovali: 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ján Kic,Peter Šandor, Peter Gergoš 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie jednomyselne prijaté.  

 

K bodu 10) 

 

Členka návrhovej komisie prečítala znenie  uznesenia č. 4/2015 

 

 

K bodu 11) 

Záver 

Starostka obce poďakovala za účasť na  zasadaní .  Ďalšie zasadanie OcZ bude  30.4.2015. 

 
Zapísala:  Mgr. Suchanovská A., 

                 Ing. Alžbeta Čekovská 

 

   Zápisnicu overili:  

  Ján Kic  

   Miroslav Bobovský 

 

 

 


